
Referat gårdlaugsmøde Karré 23 den 6.10.2011, kl. 17.00 – 18.30 

Til stede: Lisbeth Sørensen, Jes Teglgaard, Pernille Arrevad, Marianne Jensen og Lone Meier.  

Fraværende: Dennis Christensen 

Punkterne på dagsordenen er de punkter, som vi ikke nåede på mødet den 30.8.2011. 

1. Nyt gårdfirma 

 Vi har modtaget 2 tilbud, som er billigere end vores nuværende firma. LM kontakter det nuværende 

firma og prøver dels at presse dem i pris dels at overtale dem til en fast månedspris. 

2. Legetøjsregler 

Der ligger rigtigt meget legetøj i gården, som ikke bliver ryddet op. Som det fremgår af forslaget til 

ordensregler for karré 23, så påhviler det beboerne/deres børn at rydde op efter endt leg og fjerne 

eventuelle medbragte legeredskaber. Dette er der desværre ikke mange, der har forstået.  

For at løse problemet vil legetøjet blive samlet sammen og beboere, der vil have legetøjet igen, kan så 

henvende sig til deres gårdlaugsrepræsentant. Legetøj, der ikke afhentes, vil blive vurderet. Hvis det er 

itu, smides det ud. Brugbart legetøj vil blive betragtes som fælles eje.  

Legetøjskøretøjer vil blive påsat lamineret mærkat (”nummerplade”). Samme ”nummerplade” vil blive 

opsat på de cykelstativer, der er langs muren ved Helgesvej i enden mod Aksel Møllers Have. Det er så 

meningen at forældre skal lære deres børn at parkere deres køretøjer. Beboerne vil få omdelt en 

skrivelse med frist for fjernelse af legetøj og yderligere info. 

Endvidere gør vi opmærksom på farligheden af at legetøj, og ikke mindst skateboards, ligger og flyder i 

gården. 

3. Rensning af kloaker 

 Der er afsat 15.000 kr. i budgettet til rensning af afløb. Vi har nu indhentet 3 tilbud og accepterer 

tilbuddet fra Vendelbo-Larsen, som også er det billigste. LM kontakter firmaet og aftaler med dem 

hvornår de skal komme. 

4. Skrald 

 Vi har bedt om at få containere uden låse. 

5. Henvendelser fra beboere 

 Der er blevet gjort opmærksom på, at lyset ved containerne i porten ved Adilsvej ikke virker. LS går 

videre med sagen. 

6. Metalplade på porten 

 For at holde dyr ude fra gården skal vi have sat noget nederst på porten mod Helgesvej. MJ undersøger 

om det er muligt at montere en tætningsbørste. 

7. Evt. 

 MJ sender doodle om dato for ekstraordinær generalforsamling om ordensreglement. Næste møde er 

den 27.10.2011, hvor vi forbereder generalforsamlingen. 


